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Varkensvlees  -  Opslag

De prijs van varkensvlees is nog steeds wereldwijd in vrije val. Een belangrijke factor 
hiervoor is de blijvende prevalentie van varkenspest in grote delen van de wereld, die op 
haar beurt leidt tot import-embargo’s. Zo blijven delen van Azië, in het bijzonder China, 
nog steeds afgesloten voor Belgisch varkensvlees. Ook Duitsland deelt nu in de klappen. 
In de meeste gevallen wordt de onmiddellijke impact bezworen door de overheid, al dan 
niet met Europese steun, door het betoelagen en voorzien van particuliere 
opslagmogelijkheden van overtollige stocks.
 
Intussen wordt er gewaarschuwd dat deze kortetermijnoplossing op langere termijn de 
varkensvleesprijs kan blijven drukken: wanneer de productie niet wordt afgebouwd en de 
ingevrozen stocks tegelijk opnieuw op de markt worden gebracht bij aantrekkende prijzen 
zal er immers een harmonica-effect ontstaan.

1. Heeft de minister zicht op de evolutie van langdurig gestockeerd varkensvlees in 
Vlaanderen? Zo ja, graag een overzicht van de afgelopen drie jaar.

2. Heeft de minister zicht op de Europese trends inzake de totale stock aan varkensvlees? 
In hoeverre is er uitzicht op een gecoördineerde aanpak voor het wegwerken van de 
opgeslagen voorraden de komende jaren? Acht zij dit wenselijk?
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Europese ondernemingen zijn niet verplicht om privaat gestockeerde hoeveelheden 
varkensvlees, of de evolutie daarvan, te melden aan de overheid.

Sinds 2016 heeft de Europese Unie geen steunregeling voor particuliere opslag van 
varkensvlees meer georganiseerd.  


